
Sülysáp Nagyközség Önkormányzata 
Képviselő-testülete 

 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2011. március 30-án 
megtartott rendkívüli, nyilvános üléséről. 
Az ülés helye: a Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
Jelen vannak:  

A Képviselő-testület tagjai közül: Horinka László polgármester, Balog Mónika, Dr. 
Gebauer Béla Józsefné, Farkas Ferenc, Katus Norbert, Kecser István, Pálinkásné Petik 
Éva, Szücsi Csaba települési képviselők 
Tanácskozási joggal: Tóth Krisztina jegyző, Kiss Imre hatósági irodavezető,  
Jegyzőkönyvvezető: Kántor Erzsébet testületi ügyintéző 

 
Horinka László polgármester: Jó estét kívánok, szeretettel köszöntök minden jelenlévőt. 
Külön köszönöm, hogy ilyen hirtelen is eljöttetek. Cseri Péter alpolgármester úr külföldön 
van, ezért a mai ülésen nem tud jelen lenni, ennek ellenére határozatképesek vagyunk, az ülést 
megnyitom. Kérem, hogy aki eddig nem tette meg az, a telefonját kapcsolja ki, vagy némítsa 
le. 
A mai ülés két jegyzőkönyv-hitelesítőjének javaslom Katus Norbertet és Kecser Istvánt. Aki 
egyetért, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1 
tartózkodás mellett Katus Norbert és Kecser István települési 
képviselőket jegyzőkönyv-hitelesítőnek megválasztotta. 
 
Horinka László polgármester: A kiküldött meghívóban két napirendi pont szerepel, kérem, 
szavazzunk róla. 
 
Az ülés napirendje:
1./ Pályázat benyújtása a KMOP-4.5.3-10-11 jelű „Egyenlő esélyű hozzáférés a 

közszolgáltatásokhoz (Akadálymentesítés)” megnevezésű pályázati keretre Sülysáp 
Nagyközség Polgármesteri Hivatalának akadálymentesítésére 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

2./ Pályázat benyújtása a 7/2011. (III. 9.) BM rendelet alapján a Szőlősnyaralói 
Tagiskola sportlétesítményének fejlesztésére 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az előterjesztett napirendet elfogadta. 
 
1. NAPIRENDI PONT 
Pályázat benyújtása a KMOP-4.5.3-10-11 jelű „Egyenlő esélyű 
hozzáférés a közszolgáltatásokhoz (Akadálymentesítés)” 

1/6 



megnevezésű pályázati keretre Sülysáp Nagyközség Polgármesteri 
Hivatalának akadálymentesítésére 
 
Horinka László polgármester: Ez egy akadálymentesítésről szóló pályázat. Kb. 2-3 hónapja 
írták ki a pályázatot, az első beadási határidő március 1., a második március 31. volt. Engem 
Biess Zoltán talált meg ezzel, Balog Mónikán keresztül. A határidő ugyan rövid, de a 
pályázatírók azt mondták, hogy mindent elintéznek. Nem nagyon láttam esélyt arra, hogy 
másként be tudjuk adni. Az akadálymentesítésen felül a mosdót, a házasságkötőt, az irodák 
ajtaját is felújítjuk. A tápiómenti kistérségben 95 %-os a támogatási intenzitás. Most az 1,245 
mFt önerőről kell dönteni. Egy kicsit vakrepülésnek érzem ezt a pályázatot, hiszen még a 
pályázati anyagot sem láttuk, de ha a tervezett felújításokat sikerül végrehajtani, akkor 
érdemes belevágni. 
Kecser István: Nagyjából 1 millió forint befektetéssel ennyi mindent felújítani nagyon jó 
lenne. 
Horinka László polgármester: Ha nem nyer a pályázatunk, akkor is lesz kifizetni valónk, 
hiszen a tervezésbe rehabilitációs szakmérnököt is be kell vonni, akinek a díját ki kell fizetni. 
Még nem tudom, hogy pontosan mennyi lesz ez az összeg, de körülbelül 400 ezer forintra 
lehet számítani, ezt kockáztatjuk. Mivel eddig 18 körüli pályázatot nyújtottak be, és 28-at 
várnak, úgy gondolom, jók vagyunk. 
Balog Mónika: Úgy tudom, hogy jegyzőasszonynak vannak aggályai, mik ezek? 
Tóth Krisztina jegyző: Nem tudom, a csapatnak mennyi tapasztalata van, és még nem láttuk 
az anyagot sem, ami azért a holnapra ígért beadáshoz képest furcsa. Értem, hogy sietni kell, 
de nem szeretném, ha olyan pályázatot nyújtanánk be, amiben teljesíthetetlen és 
elszámolhatatlan vállalások szerepelnek. 
Kecser István: Ha holnap hozzák az anyagot, és úgy látjátok, hogy nem megfelelő, akkor 
még mindig mondhatjátok azt, hogy nem nyújtjuk be. 
Horinka László polgármester: Szentmártonkáta már túl van rajta, a burkolatokat, a 
vizesblokkokat felújították, nagyon szép. 
Tóth Krisztina jegyző: Szerettem volna a járulékos költségeket a hivatalban tartani, például a 
tervezési költséget. A tanácsadók nagyon sok pénzt elvisznek, a hivatalban vannak tervezők, 
de mindenkinek elég sok a feladata, mi nem tudtuk volna egyik napról a másikra elkészíteni a 
terveket. A későbbiekben, persze attól függ mennyi pályázati lehetőség lesz, szeretném a 
lehető legtöbb költséget megspórolni. Csak azért aggódom, hogy jó legyen a dokumentáció, 
nem szeretnék olyan vállalásokat tenni, aminek nem tudunk megfelelni.  
Balog Mónika: Amikor először beszéltünk, akkor 700 ezer volt az önrész. 
Horinka László polgármester: Nem tudom pontosan megmondani, hogy miért ennyi, de már 
előre felhívták a figyelmet, hogy több lehet. Jöttek a pluszszolgáltatások, 
projektmenedzsment, nyilvánosság, tervezés, táblák, rehabilitációs szakértő stb. 
Szücsi Csaba: Ez mind az övék lesz? 
Horinka László polgármester: Irreálisan sok a tervezési költség, még akkor is, ha ez bruttó 
összeg. 
Dr. Gebauer Béláné: Azt gondolom, hogy minden hátránya mellett is, ez egy nagy lehetőség. 
Horinka László polgármester: Igen, és a kerekesszékesek mellett a sokkal gyakrabban 
érkező babakocsisok is be tudnak jönni az ügyfélszolgálatra, ott mindent el tudnak intézni. 
Balog Mónika: Az épület megszépülése pedig már csak plusz nyereség. 
Horinka László polgármester: Szerintem hagyjuk jóvá a határozatot, az általános tartalék 
terhére. Remélem, az anyagban nem lesznek akkora problémák, hogy vissza kelljen lépni. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
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43/2011. (III. 30.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
úgy határoz, hogy 
1./ KMOP-4.5.3-10-11 jelű, „Egyenlő esélyű hozzáférés a 

közszolgáltatásokhoz (Akadálymentesítés)” című pályázatot 
a Polgármesteri Hivatal akadálymentesítésére benyújtja; 

2./ a pályázati projekt megvalósításához szükséges 1.244.966,-
Ft összegű önerőt a költségvetés tartalékalap keretének 
terhére biztosítja, 

3./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a pályázat 
lebonyolításához szükséges intézkedések megtételére. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
2. NAPIRENDI PONT 
Pályázat benyújtása a 7/2011. (III. 9.) BM rendelet alapján a 
Szőlősnyaralói Tagiskola sportlétesítményének fejlesztésére 
 
Horinka László polgármester: Ez a pályázat még cifrább, mint a másik. A BM rendelet 
március 9-én megjelenik, és április 1-je a pályázati határidő. Itt kb. 50 pályázat támogatható, 
sportcélú kell, hogy legyen. Elsősorban utánpótlássport, infrastruktúrafejlesztés jöhet szóba. 
Gondoltunk a tornacsarnok felújítására, vagy a sápi tornaterem tetőjavítására, de az nem csak 
a tornatermet érinti. Jött egy megkeresés, hogy ennek a pályázatnak a keretén belül műfüves 
futsalpályát lehetne kialakítani. Csak meglévő sportlétesítményt lehet felújítani, vagy 
bővíteni. Aszfaltpálya van Sápon, Sülyben és a Szőlősön is. A Vörösmarty utcai pályának a 
legrosszabb az állapota, oda lehetne egy szabványos 20x40-es műfüves pályát kialakítani 
világítással, ami jó labdajátékokra, de akár teniszre is. Kértünk árajánlatot, azt kértük, hogy 
egyik oldalt csak egyméteres palánk legyen, a többi oldalon pedig 4 méteres labdafogó háló. 
Ez a pálya bevételt is hozhat. Az OLLÉ Programiroda feltétele az volt, hogy csak akkor 
használhatjuk fel a költségvetésüket, ha a tervezési munkákat is velük végeztetjük. Nem 
tudom, hogy ilyet kérhetne-e, de ha velük készíttetjük, akkor valószínűleg lobbizni is fognak a 
pályázat sikere érdekében. Vállalva a 600 ezer forintos tervezési költséget, szerintem vissza 
lehet néhány év alatt szedni azt az 5 millió forintot. 
Tóth Krisztina jegyző: Szerintem a rendelet értelmezhetőségével gondok vannak, mert az 
alapján én nem hiszem, hogy csak meglévő pálya felújításra lehet ezt a pályázatot benyújtani, 
viszont a pályázatkezelő, a Magyar Államkincstár így értelmezi, ezért egyfajta biztonsági 
játékot játszottunk a pályázati cél megválasztásával. Gondolkodtunk azon, hogy bele lehet-e 
venni például az öltözők felújítását is, de pénzügyileg az már nem fért bele. 
Kell egy határozat az önkormányzat által vállalt sportfejlesztési feladatokról, illetve kell egy 
másik az önerő biztosításáról és az öt éves fenntartásról.  
Horinka László polgármester: Mielőtt határozunk, van-e valakinek véleménye? 
Támogatjuk? 
Farkas Ferenc: A sportot mindig támogatjuk. 
Balog Mónika: Van ott 20x40 méter hely? 
Horinka László polgármester: A Balassi utca felől van egy belógó ingatlan, pont ott van a 
pálya. A bokrokat ki kell vágni, és így a nagykapu közepéig lóg be. A játéktér 20x40 méter, 
plusz minden oldalról egy-egy méter. Nem kisebb, mint ami kell. 
Kecser István: Azt mondom, hogy érdemes beletenni az 5 milliót. 
Horinka László polgármester: Egy másik szempont az volt, hogy az üzemeltetés ne 
igényeljen új embert. 
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Szücsi Csaba: Szarvason voltam, ott van strandröplabdapálya, bárki használhatja, csak 
homok kell hozzá. Ilyen is jó lett volna. A sülyi pálya mellé el tudtam volna képzelni, ez is 
egy jó játék. A megpályázott összegbe beleférne esetleg egy ilyen pálya? 
Horinka László polgármester: Nem hiszem, hogy belefér, már így is kértem, hogy 15 %-ot 
vegyünk le a költségvetésből. 
Szücsi Csaba: Arra gondoltam, hogy ha már felvonulási terület lesz, meg lehetne valósítani. 
Nem tudom, hogy van-e még használható homokbánya a településen. 
Katus Norbert: Ez a bakterháznál még jobb lenne, a gyerekek csak átmennének az iskolából. 
Nem igényelne ez akkora összeget, ha kell, az OMSB készít egy előterjesztést. 
Balog Mónika: Kérdés, hogy a háló meddig marad meg, a KRESZ-parkban is alig vannak 
már táblák. 
Kecser István: Ebben az országban nem az a legnagyobb gond, hogy műfüves vagy aszfaltos 
pályát építsünk, de ha erre adnak pénzt, ragadjuk meg a lehetőséget. 
Tóth Krisztina jegyző: Nézegettem, hogy milyen pályázatokat adnak be: van, aki tetőt 
cserélne a pályázati pénzből. 
Kecser István: Ezt a huszonegynéhány millió forintot máshova is el tudnám költeni, 
munkahelyeket is lehetne teremteni, viszont nem szabad elengedni a lehetőséget csak azért, 
mert nem értünk egyet vele. 
Szücsi Csaba: Amikor a kormány a foci támogatásáról beszélt, kevesebb kórházi ágyat 
emlegetett. Lehet, hogy a tömegsport támogatása kevesebb kórházi ágyat jelent? 
Kecser István: Ha a közgazdászok elkezdik kiszámolni, hogy melyiknek milyen a 
hatékonysága, akkor biztosan lesznek jelentős különbségek. 
Balog Mónika: Van, aki megengedheti a bérleti díjat magának, van, aki nem. 
Katus Norbert: Ki is nyithatjuk, de meddig marad meg? 
Tóth Krisztina jegyző: Aki a harmadik állásában van, annak már lenne pénze bérleti díjra, 
viszont nem marad sem ideje, sem energiája sportolni. 
Szücsi Csaba: Egyszer beszélgettem Laczkó doktornővel, ő említette, hogy látott a IX. 
kerületben egy mindenki számára elérhető kinti „edzőtermet”. Olyan súlyemelő padokkal, 
eszközökkel, amit kint lehet hagyni. Kértem hogy fotózza le, ennek is érdemes utánanézni.  
Katus Norbert: Nem néztél szét elég alaposan ezen a településen, nem hiszem, hogy nálunk 
ez sokáig megmaradna. 
Horinka László polgármester: Szavazzunk külön-külön a két határozati javaslatról. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

44/2011. (III. 30.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
2009-2013. között érvényes Helyi Sportfejlesztési Koncepció 
alapján  
1./ az Önkormányzat sporttal kapcsolatos részletes feladatait, 

kötelezettségeit az 1. mellékletben foglaltak szerint 
határozza meg; 

2./ az Önkormányzat 2011. évi költségvetésben a sportra 
fordítandó összeget – az oktatási intézmények költségvetési 
keretét, illetve a civil támogatási keretet figyelembe véve – 6 
millió Ft-ban állapítja meg, azzal, hogy a sportfejlesztési 
pályázatokkal kapcsolatos önerőt ezen túlmenően, a 
fejlesztési, illetve az általános tartalék keret terhére 
biztosítja. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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Melléklet a 44/2011. (III. 30.) ÖKT határozathoz 

 
SÜLYSÁP NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

SPORTTAL KAPCSOLATOS FELADATAI ÉS VÁLLALT KÖTELEZETTSÉGEI 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – annak elismeréseként, hogy a 
Magyar Köztársaság területén élőként Sülysáp lakosainak alkotmányos joga van a lehető 
legmagasabb szintű testi és lelki egészséghez, amely többek között a rendszeres testedzés 
biztosításával valósítható meg, illetve, hogy a sport támogatása és az egészséges életmód 
közösségi feltételeinek elősegítése az Önkormányzat kiemelt közszolgáltatási feladata – az 
alábbi kötelezettségvállalást teszi a sporttal kapcsolatos feladatai tekintetében: 
 
I.  Kommunikációs és szervezési kötelezettségek 

1. Rendszeres híradás a helyi lappban és közösségi alkalmakon a helyi 
sporteseményekről és beszámoló a sportrendezvényekről. 

2. Kapcsolattartás, és a helyi sportegyesületek bevonása a sportot érintő önkormányzati 
döntésekbe. 

3. A helyi sportegyesületek népszerűsítése, anyagi támogatása. 
4. Az egészséggel, helyes életmóddal kapcsolatos felvilágosító programok szervezése. 
5. A sikeres sportolók eszmei és anyagi elismerése, ismertségük növelése. 
6. A helyben található sporthelyszínek megismertetése és hozzáférhetővé tétele Sülysáp 

és a környező települések lakossága számára, megfelelő bérleti rendszer kialakítása. 
7. Óvodai, iskolai testnevelés presztízsének növelése, a diáksport és szabadidősport 

elősegítése az oktatási intézményekben található sportlétesítmények átjárhatóságának 
biztosításával.  

8. A helyi civil szervezetek bevonása közösségi sporteseményekbe. 
9. Családok bevonása a közösségi sportba. 
10. Közösségi élményt nyújtó, változatos sportesemények szervezése. 
11. Új sportágak népszerűsítése. 
12. A helyi amatőr- és versenysport szervezése, szükség szerinti koordinálása. 
13. Az oktatási intézményekhez kapcsolódó sporthelyszínek széleskörű elérhetőségének 

biztosítása, jogi szabályozása. 
 

II.  Infrastrukturális, fejlesztési feladatok 
1. Oktatási intézményeken belüli és azoktól független önkormányzati tulajdonú 

sportlétesítmények fenntartása, fejlesztése akadálymentesítése.  
2. A négy tagóvoda tornaszobájának kialakítása, sporteszközök-állományuk fejlesztése. 
3. A Szent István Általános Iskola tornatermének bővítése vagy felújítása (különös 

tekintettel annak tetőzetére), az iskola sportolási lehetőségeinek bővítése további 
sportpályák kialakításával és sporteszközök beszerzésével. 

4. A Móra Ferenc Általános Iskola (Malom utca) sportpályájának fejlesztése és 
sporteszköz-állományának fejlesztése. 

5. A Móra Ferenc Általános Iskola Tagiskolája (Vörösmarty utca) sportcsarnokának 
bővítése, a sportolási lehetőségek bővítése a meglevő aszfaltpálya fejlesztésével, 
további sportpályák kialakításával és sporteszközök beszerzésével. 

6. A sülyi és sápi futballpálya fenntartása, korszerűsítése, szociális helyiségeik 
felújítása. 

7. Tápiómenti kerékpárút kiépítése. 
 
III.  Pénzügyi, költségvetési feladatok 
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1. Sportfejlesztéssel kapcsolatos pályázatok benyújtása. 
2. Bevételt termelő sportesemények szervezése. 
3. Szponzorok keresése a helyi vállalkozások körében. 
4. Sportszínterek bérleti díjának visszaforgatása a fejlesztésekbe. 
5. Az iskolai sport támogatása az oktatási intézmények költségvetésén belül. 
6. A civil sport támogatása a helyi önszerveződő közösségek támogatásának keretében. 

 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

45/2011. (III. 30.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ a 7/2011. (III. 9.) BM rendelet 1. § b) pontja alapján 

pályázatot nyújt be a Móra Ferenc Általános Iskola és 
Nagyközségi Könyvtár Vörösmarty utcai tagiskolája 
sportinfrastruktúrájának fejlesztésére, ennek keretében 
műfüves futsalpálya kialakítására a meglevő aszfaltpálya 
átalakításával, 

2./ a pályázati projekt megvalósításához szükséges 5.045.625,-
Ft összegű önerőt a költségvetés általános keretének terhére 
biztosítja, 

3./ nyilatkozik és vállalja, hogy a támogatásból megvalósuló 
beruházást a beruházás megvalósításától számított 5 évig az 
eredeti rendeltetésének megfelelően hasznosítja, a feladat-
ellátási helyet nem szünteti meg és nem adja át az intézmény 
fenntartói jogát nem állami fenntartó részére, 

4./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a pályázat 
lebonyolításához szükséges intézkedések megtételére. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
Szücsi Csaba: Még annyi kérésem lenne, hogy azok a képviselők, akik úgy döntöttek, hogy 
felveszik a tiszteletdíjukat, kérhetik-e, hogy mindig azonos időben kerüljön utalásra. 
Tóth Krisztina jegyző: Igen, már megbeszéltem a pénzügyi irodavezető asszonnyal, hogy 
rendszeresen a testületi ülést követő héten utaljunk. 
Horinka László polgármester: Amennyiben más nincs, köszönöm a részvételt, az ülést 
bezárom. 
 

k.m.f. 
 
 
 
 Horinka László Tóth Krisztina 
 polgármester jegyző 

 
Jegyzőkönyv-hitelesítők: 

 
 
 

 Katus Norbert Kecser István 
 települési képviselő települési képviselő 
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